



## **Сведения об авторах**

**Ананьев Алексей Геннадьевич** – младший научный сотрудник, аспирант кафедры истории и политики России Института международных отношений и мировой истории Нижегородского государственного университета им. Н.И. Лобачевского. (ananieva.lex@mail.ru)

Ananyev A.G. – postgraduate student, Department of Russian history and policy, Institute of international relations and world history, Nizhny Novgorod State University.

**Батюк Владимир Игоревич** – доктор исторических наук, профессор факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ, ведущий научный сотрудник Института США и Канады РАН. (ctas@inbox.ru)

Batyuk V.I. – doctor of sciences (Sc.D. in history), professor of the Faculty of world economy and international affairs, leading researcher, Institute for US and Canadian studies, Russian Academy of Sciences.

**Братерский Максим Владимирович** – доктор политических наук, профессор факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ, ведущий научный сотрудник, заведующий сектором Америки Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН. (bratersky@gmail.com)

Bratersky M.V. – doctor of sciences (Sc.D. in political sciences), professor of the Faculty of world economy and international affairs,

Higher school of economics, leading researcher, head of sector, INION, Russian Academy of Sciences.

**Канаев Евгений Александрович** – доктор исторических наук, профессор департамента международных отношений факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ. (ekanaev@hse.ru)

Kanaev E.A. – doctor of sciences (Sc.D. in history), professor of the Faculty of world economy and international affairs, School of international affairs, Higher school of economics.

**Кочегуров Дмитрий Александрович** – аспирант, Аспирантская школа по политическим наукам НИУ ВШЭ. (kocheg.dima007@yandex.ru)

Kochegurov D.A. – postgraduate student, Doctoral school of political science, Higher school of economics.

**Макаров Игорь Алексеевич** – кандидат экономических наук, доцент департамента мировой экономики НИУ ВШЭ, руководитель образовательной программы «Мировая экономика» НИУ ВШЭ. (imakarov@hse.ru)

Makarov I.A. – candidate of sciences (Ph.D. in economics), associate professor of the Faculty of world economy and international affairs, School of world economy, Higher school of economics, «World Economy» programme academic supervisor, Higher school of economics.

**Михневич Сергей Владимирович** – директор Центра по многостороннему сотрудничеству Российского союза промышленников и предпринимателей. (sxzex@yandex.ru)

Mihnevich S.V. – director of the Center for multilateral cooperation, Russian union of industrialists and entrepreneurs.

**Нури Алиреза** – кандидат политических наук, доцент Института региональных исследований, Университет им. Шахида Бехешти (Тегеран). (alirezanoori2@gmail.com)

---

Noori A. – candidate of sciences (Ph.D. in political sciences), assistant professor, Research institut for regional studies Shahid Beheshti (Tehran).

**Панькова Анастасия Сергеевна** – главный специалист, эксперт департамента Минэкономразвития России. (pankovaanasta@yandex.ru)

Pankova A.S. – principal specialist, expert, department of the Ministry of Economic Development of the Russian Federation.

**Свешникова Юлия Владимировна** – кандидат исторических наук, младший научный сотрудник НИУ ВШЭ. (jsveshnikova@hse.ru)

Sveshnikova Yu.V. – candidate of sciences (Ph.D. in history), junior researcher, Higher school of economics.

**Степанов Илья Александрович** – младший научный сотрудник Центра комплексных европейских и международных исследований НИУ ВШЭ, аспирант, Аспирантская школа по экономике НИУ ВШЭ. (iastepanov@hse.ru)

Stepanov I.A. – junior researcher, Center for comprehensive European and international studies, Higher school of economics, postgraduate student, Doctoral school of economics, Higher school of economics.

**Трошина Софья Владимировна** – аспирант, Аспирантская школа по политическим наукам НИУ ВШЭ. (troshinasophie@gmail.com)

Troshina S.V. – postgraduate student, Doctoral school of political science, Higher school of economics.

**Трунов Филипп Олегович** – кандидат политических наук, старший научный сотрудник Отдела Европы и Америки ИНИОН РАН, преподаватель Факультета мировой политики МГУ им. М.В. Ломоносова. (1 trunov@mail.ru)

Trunov Ph.O. – candidate of sciences (Ph.D. in political sciences), senior researcher, Department of Europe and America, INION, Russian Academy of Sciences, lecturer, Faculty of world politics, Moscow State University.

**Фадеев Алексей Владимирович** – младший научный сотрудник, аспирант кафедры новой и новейшей истории Института международных отношений и мировой истории Нижегородского государственного университета им. Н.И. Лобачевского. (theman\_who\_sold\_theworld@mail.ru)

Fadeev A.V. – postgraduate student, Department of modern history, Institute of international relations and world history, Nizhny Novgorod State University.

**Энтина Екатерина Геннадьевна** – кандидат политических наук, доцент департамента международных отношений факультета мировой экономики и мировой политики НИУ ВШЭ, старший научный сотрудник Института Европы РАН. (e.entina@hse.ru)

Entina E.G. – candidate of sciences (Ph.D. in political sciences), associate professor of the Faculty of world economy and international affairs, School of international affairs, Higher school of economics, senior researcher, Institute of Europe, Russian Academy of sciences.